
Beste Griffie,

Ik heb naar aanleiding van de laatste raadsvergadering technische vragen:

Graag wil ik de taxaties m.b.t. de manege in Zuidlaren inzien, kunnen die als ze vertrouwelijk zijn klaar 
gelegd worden en anders gemaild worden.

We kregen in de raadsvergadering een ietwat onduidelijk antwoord van het college over de 
openbaarheid van deze taxaties, in de pers geeft het college aan dat er naarstig gezocht wordt naar 
de bron. Graag hieromtrent duidelijkheid.

Met vriendelijke groet,

G. Pieters – fractie VVD

Beantwoording 19 juli 2021.

Geachte fractie van de VVD,

In de onderhavige zaak zijn geen taxatierapporten opgemaakt althans niet via door de door de 
gemeente ingehuurde deskundige. Dat is ook niet gebruikelijk wanneer beide deskundigen niet tot een 
vergelijk komen. In beginsel is het ook niet gebruikelijk om in dergelijke gevallen de uiteen liggende 
taxatiebedragen bekend te maken maar deze zijn buiten de gemeente om via de media publiek 
geworden en daar heeft de wethouder aan gerefereerd. Nu beide deskundigen niet tot een vergelijk 
komen dient er op grond van de contractuele afspraken een derde deskundige te worden aangewezen 
die met een bindend taxatierapport zal komen. Wij hebben de manege reeds verzocht om 
medewerking bij het aanwijzen van die derde deskundige en zijn in afwachting van een reactie om dat 
proces in gang te kunnen zetten. In de tussentijd heeft de wethouder toegezegd in gesprek te gaan 
met de manege. Dit kan tot gevolg hebben dat er minnelijke totaalafspraken gemaakt kunnen worden 
en dat de derde deskundige niet meer hoeft te worden ingeschakeld. Het betreffende gesprek vindt op 
zeer korte termijn plaats.  


